
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného dne  

13.12. 2017 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kruh.  
 

Přítomno:   6 členů zastupitelstva  

Ivana Horáčková, Jindřicha Vancl, Jaromír Buchar, Štěpán Dejmek, Ladislav Pršala,  

Jiří Sedláček 

 

4 občané,  

 

Zasedání bylo zahájeno  v 17,05  hodin 

ukončeno  v 18,25  hodin 

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné, omluvil Ondřeje Šíra pro 

pracovní povinnosti a konstatoval, že je přítomno tolik zastupitelů, aby bylo zasedání 

usnášeníschopné    

 

zapisovatelem určen: Jaromír Buchar  

 

ověřovateli zápisu navrženi: Štěpán Dejmek a Ivana Horáčková 

 

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Horáčková, Pršala, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

Program zasedání  

 

1/ Seznámení s programem zasedání  

2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání  

3/ Projednání návrhu rozpočtu obce Kruh na rok 2018   

4) Projednání schválení podání žádosti o dotaci z Ministerstva pro místní rozvoj    

    z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova, dotační titul Podpora vítězů soutěže  

    Vesnice roku 

5) Projednání výše odměn neuvolněných zastupitelů od 1. 1. 2018 podle zákona s odkazem  

     na nařízení vlády 318/2017 

6) Projednání pověření starosty provedením rozpočtového opatření č.6/2017 v případě  

     mimořádných změn v prosinci 2017 

7/ Diskuse  

8/ Závěr 
 

 

 

1) Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání, účetní obce Markéta Dejmková 

navrhla zařadit do programu projednání návrhu na vyřazení drobného dlouhodobého 

hmotného majetku a o doplněném programu bylo hlasováno. 

 

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Horáčková, Pršala, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

2) Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 30.10.2017 provedl starosta  

obce. Žádost o dotaci byla podána a dotace nám už byla i přidělena, věcný dar hasičům  

byl poskytnut, geometrický plán na rozdělení parcel u čp. 63 se zpracovává.  



  

3) zastupitelstvu byl předložen návrh rozpočtu obce Kruh na rok 2018. Návrh byl řádně 

vyvěšen od 29.11. do 13.12. 2017. Rozpočet je navržen tak, že výdaje jsou vyšší než příjmy  

a na dofinancování bude použit přebytek z minulých let. Příjmy 8.006.538,50 Kč s použitím 

přebytků minulých let 455.918,50 Kč, výdaje 8 006 538,50 Kč se splátkou úvěru 1.000.000,- Kč. 

Součástí navrženého rozpočtu jsou finanční dary pro ČČK 6.000,- Kč, Tělovýchova – Sokol 

35.000,- Kč, Český svaz včelařů 3.000,- Kč, Svaz diabetiků ČR MO Jilemnice 1.000,- Kč, 

SHČMS 500,- Kč, SDH 49.000,- Kč, Mateřská škola, příspěvková organizace 170.000,- Kč, 

se kterými budou uzavřeny smlouvy o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu Obce 

Kruh. Po vysvětlení některých položek bylo přistoupeno k hlasování o rozpočtu 
 
 

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Horáčková, Pršala, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

 

 

4) Zastupitelstvu byl předložen návrh podání žádosti o dotaci z Ministerstva pro místní rozvoj    

    z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova, dotační titul Podpora vítězů soutěže  

    Vesnice roku. Jedná se o poslední dotaci za soutěž a žádost musí stejně jako všechny   

    ostatní schválit zastupitelstvo. 

 

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Horáčková, Pršala, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

 

 5) Zastupitelstvu byl předložen návrh na stanovení výše odměn neuvolněným členům 

zastupitelstva za výkon funkcí od 1.1.2018 podle nařízení vlády 318/2017. Odměny byly 

navrženy takto: za výkon funkce místostarosty měsíční odměna 8.734,-- Kč 

      - za výkon funkce předsedy kontrolního a finančního výboru měsíční odměna 1.205,-- Kč 

      - za výkon funkce člena kontrolního a finančního výboru měsíční odměna 870,-- Kč. 

      - za výkon funkce člena zastupitelstva měsíční odměna 300,-- Kč 

 Dále musí zastupitelstvo jmenovat do funkce člena kontrolního výboru je od 1.1.2018 i Lucii    

Kašičkovou. Výše odměn se nemění, zůstává na stejné výši. Musí být ale podle uvedeného 

nařízení vlády schváleno zastupitelstvem. O návrhu bylo potom hlasováno 

  
(hlasování: / 5 : 0 : 1 /  pro: Buchar, Vancl, Horáčková, Pršala, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: Dejmek) 

 

6) Zastupitelstvu byla předložena žádost o koupi části pozemku p.č. 1062/4, kterou podali 

manželé Dana a Miroslav Budinovi. Starosta navrhl variantu (příloha), se kterou souhlasí 

spoluvlastník dotčené parcely Alkion Service i majitel sousedního pozemku Pavel Janata. 

Náklady na vklad, geometrické zaměření a vyrovnání s finančním úřadem budou hradit 

žadatelé. Štěpán Dejmek navrhl nejdříve návrh geometrického plánu vytyčit a až podle 

vzniklé situace potom buď přistoupit, nebo nepřistoupit k záměru prodeje. Ostatní zastupitelé 

s návrhem souhlasili. 

 

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Horáčková, Pršala, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 



7) Zastupitelstvu byl předložen návrh na vyřazení dlouhodobého drobného hmotného majetku 

umístěného v bývalé budově základní školy. Majetek se už nijak nepoužívá, a proto 

zastupitelstvo souhlasilo s jeho vyřazením. 

 

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Horáčková, Pršala, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

8) Zastupitelstvo pověřilo starostu provedením rozpočtového opatření 6/2017 v případě 

mimořádných změn do konce roku 2017 s tím, že o nich bude informováno na 1. zasedání 

v roce 2018 

 

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Horáčková, Pršala, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

Diskuze:  

starosta               

                           - byla nám nabídnuta prezentace obce v brožuře Města a obce profi,  

                              po dohodě nebudeme chtít                          

                           - seznámení se stavem řešení problému s auditem z KULK.  

                           - jednání s SKS Jablonec nad Jizerou o možnosti nákupu nádob na plasty  

                             a papír ke každé nemovitosti. Celkem jednomyslně nesouhlas, obec  

                             má už zavedený systém a kdo chce třídit odpad, tak ho odveze  

                             i do vzdálenějších kontejnerů 

                           - poděkoval zastupitelům za práci v letošním roce a popřál všem přítomným   

                             všechno nejlepší a hodně zdraví v novém roce 

 

Jana Bryknerová- poznámka k odpadům, nemyslí si, že by jsme potřebovali další nádoby 

 

Petr Albrecht     - návrh o zpracování jakési pamětní desky s historií sokolovny po její  

                             Rekonstrukci 

                          - připomínka k vyhrnování sněhu na chodníku před sokolovnou 

 

Jaromír Buchar – vyřešit šířku radlice na vyhrnování sněhu 

 

Ladislav Pršala – neodtéká pisoár v hostinci, zajistit opravu 

 

 

                     

  


